

企业简介

北京乐冠宠物用品有限公司是以中国农大,河北农大,华南农大及中科院动物所等国内著名科技院校为技术依托, 并以美国康奈尔大学,德国范登堡大学为技术指导,专业为爱宠一族提供宠物繁育,宠物训导,宠物医护,宠物美容及宠物日常 养护等服务的专业机构。

公司同时致力于宠物医生,宠物美容师及宠物训导师的教育与培训工作,旨在为宠物行业培养专家级人才,为开展高端医疗提供技术支持和产品解决方案而不懈努力......

Beijing Leone Pet Products Co., Ild is depended on technical support from several famous institute of animal science in China, like: China National Agriculture University, Hebei Agricultural University, South China Agricultural University, etc. also gets technical guide from Cornell university and Vandenberg University. For pet loving people, provides professional services such as pet breeding, pet training, pet health care, pet grooming and pet daily maintenance, etc.

Leone is devoted itself to the education and training of doctor, beautician and trainer for pet. It aims to train expert talents for the pet industry and contribute unremitting efforts to provide technical support and product solutions for high-end medical treatment.



宠芳 让您的宠爱有"芳"

"Fragrance" to your beloved pets.

主要成分 柠檬桉 艾叶 皂角 青蒿素 樟科植物等。

产品特点 纯植物提取, 无毒、无腐蚀, 安全环保; 消毒、除臭、去污, 三效合一。

产品功能及用途 适用于宠物饲养家庭、宠物医院、宠物美容店、繁殖场等; 家庭用于宠物生活环境、体表、窝垫、笼具、宠物玩具等。

Main
Ingredient

Lemon eucalyptus, Artemisia argyi, Gleditsia sinensis, artemisinin, Lauraceae plants, etc.

2018 宠物产品手册

Feature

Pure herbal extraction, non-toxic, non corrosive, safe and environment-friendly.

Disinfectant, deodorization, decontamination, three effect in one.

Function

The best companion for pet care, removing odor, deodorization, disinfection, decontamination and persistent purification.

Suit for pet breeding family, pet hospital, pet beauty shop, multiplying farm.

For pet breeding family, could use in pet's living environment, body surface,

litter pad, cage, pet toy, etc.

宠芳 让您的宠爱有"芳"!

2018 窓物产品手册



使用方法 将硕头领扣打开,直接喷雾于所需区域,如空气、地板、墙壁、宠物体表及宠物用具等。 无须进行清洗,不留痕迹,安全环保。

包装规格 300ml/#

Administration

Spray It directly to the required area, such as air floor, wall, pet surface and pet utensils.

No need to clean, no trace.

cofe and environmental protection

Package 300ml/bottle



留兰香 苍术 甘松 皂角 白芷 陈皮 鼠尾草油 唾液链球菌 唾液乳杆菌 催涎剂 (纯植物)

产品特点

中药与微生物发酵技术的完美结合; 彻底解决"三臭"问题,宠物健康,自然清新; 犬源益生菌, 更专业; 纯天然、无毒副作用, 无反复。

Ingredients clary sage oil, Streptococcus salivarius,

Features The perfect combination of traditional Chinese medicine and microbial fermentation technology. Completely solve the "odors" problem, pet health,

Using dog-derived probiotics, more professional.



沁香怡 祛味留香,萌宠健康!



0/ 2018意物产品手册 11

主要功效 除湿通窍,避秽除臭

主要用于宠物脾胃湿热引起得口臭、便臭,消化不良、 食欲不振导致胃内腐败物质过度堆积导致粪便恶臭、粘腻不成形; 还可以用于由于湿热导致毒素淤积于皮肤和耳道引起的体臭, 作为慢性皮肤病的辅助用药,尤其是渗出化脓性疾病, 外喷加内服,效果更佳。

用法用量 3粒/5kg体重/天

产品规格 260g/無

Function Dehumidification, avoiding deodorization

Mainly used for pet halitosis, odor faeces caused by spleen and stomach damp-hot, shapeless odor faeces caused by excessive accumulation of spoilage substances in the stomach by dyspepsia, inappetence. Also could use for the chronic skin disease which caused by

toxin accumulate in the skin, weakened immunity,

Usage And dosage

3granules/5kg/day

Packege Specification

260g/bottle



主要成分 深海鱼油 Ω-3 Ω-6不饱和脂肪酸 大豆卵磷脂 膨化玉米 复合维生素 氨基酸等。

产品特点 选用高优质天然成分,采用先进的低温冷压技术, 避免营养成分的高温氧化、保证产品质量和食用口感。

用法用量 日常保健可连续食用: 2~3粒/5 kg/天。 皮肤病的辅助治疗: 按日常剂量的两倍,可连续喂6~8周,好转后降为日常用量。

Main Ingredient

Deep sea fish oil, Omega -3,

Omega -6 unsaturated fatty acids, soybean lecithin, puffed corn, compound vitamins, amino acids, etc.

Features

Advanced technique of low-temperature cold pressure to avoid high temperature oxidation of Unsaturated fatty acids, lecithin, fat soluble vitamins so that the quality and tasty of the product is quaranteed.

Administration And Dosage

Daily health care:

2~3granules/5kg/day. Can take continuously.

Adjuvant treatment of skin diseases:

Double the regular amount,
continuously for 6-8 weeks.

Decrease to daily dosage after improvement.



- 1、深层调理,美毛增色。本品中的大量不饱和脂肪酸, 其主要成分为DHA和EPA,可以减少脱毛,使毛发柔顺有光泽。
- 2、亮黑鼻头,锁住色素。海洋生物提取物可以促进皮肤细胞新陈代谢,延缓细胞老化,帮助色素沉积,有效保持鼻头的黑色。
- 3、保护皮肤健康,促进新毛发生长。复合的营养成分,可以激活毛囊组织,修复受损的细胞层,防止毛发脱落,改善皮肤过敏瘙痒,促进毛发新生。

包装规格 260g/無

Functions

1.Deep conditioning, shiny fur.

This product has a large number of unsaturated fatty acids, the main component of which is DHA and EPA, which can reduce hair removal and make hair soft and shiny.

- 2.Shine black nose, lock the pigment.

 Marine biological extracts can promote the metabolism of skin cells, delay cell aging, help pigment deposition, and effectively keep the nose black.
- 3.Protect skin health and promote new hair growth.

 The compound nutrients can activate the hair follicle tissue, repair damaged cell layers, prevent hair loss, improve skin allergies and itching, and promote hair rejuvenation.

Package 260g/bottl





肽核酸、抗菌肽、复合益生菌、寡糖、蛋白酶解物、肠细胞生长因子、诱食剂等

产品特点

纯天然成分与生物技术相结合,在促消化,调节肠道内环境的同时, 有一定的抗菌和抗病毒的功效。

Main Ingredients

Feature

The combination of pure natural ingredients and certain antibacterial and antiviral effects.



宠贝舒 舔舔止泻宠贝舒



2018 宠物产品手册

主要功能

- 复合盐生菌可以定植于肠道,改善肠道菌群环境, 缓解肠道不适,有效预防日常的腹泻和便秘。
- 2、修复受损的肠绒毛,促进肠道细胞的生长, 预防肠道发育不健全、驱虫和各种应激引起的肠道疾病。
- 3、抑制细菌、病毒的复制、刺激免疫应答,加快肠道病的治疗和病后恢复。

用法用量

直接食用或添加于食粮中,建议每5kg体重使用5cm,每日1次。

包装规格

60a/±

Main Function

- Compound probiotics can be colonized in the intestine improve the environment of intestinal flora, relieve intestinal discomfort, and effectively prevent daily diarrhea and constination
- Repair the damaged intestinal villi, promote the growth of intestinal cells, prevent the development of intestinal tract, deworming, and intestinal diseases caused by various stresses.
- 3.Inhibit the replication of bacteria and viruses, stimulate the immune response, speed up the treatment of intestinal diseases and

Usage And Dosage

Eat directly or add into the fodder, recommend each 1cm/kg of body weight, 1 times per day

Package

g/Tube



主要成分 维生素B₁2、ATP、能量代谢催化剂。

产品特点 补血增能,促进宠物年轻态

主要功效

- 1、促进红细胞的发育和成熟,使机体造血机能处于正常状态,缓解贫血;
- 2、促进宠物脑组织和智力发育、提高神经传导和视觉机能,使宠物活力无限。
- 3、加速脂肪酸代谢,使脂肪、碳水化合物、蛋白质被机体适当运用;
- 4、参与三羧酸循环,加快能量的合成与利用,使动物快速恢复体力;
- 5、加强体内代谢,帮助疾病的恢复,解决慢性病引起的不食、少食。

Main Ingredients

Vitamin b12, ATP, Energy metabolism catalyst.

Feature

Energize blood and promote pet's youthfulness

Function

- 1.Promote the development and maturation of red blood cells, so that the hematopoietic function of the body is in normal state and relieve anemia.
- 2.Promote brain tissue and intelligence development, enhance nerve conduction and visual function, so that the vitality of pets is unlimited.
- 3.Accelerate the metabolism of fatty acids, so that fat, carbohydrates and proteins are properly used by the body.
- 4.Participate in the three carboxylic acid cycle, accelerate the synthesis and utilization of energy, so that animals can quickly restore their physical strength;
- 5.Strengthen metabolism in the body, help the recovery of the disease,

solve the chronic diseases caused by inappetence.

健力灵 活力无限,宠你到老!



2.7 2.618 宽物产品手册 2.3 //

适应症 主要用于宠物贫血导致的精神萎靡、食欲差,生长发育不良;

与补血类药物使用效果更佳;用于各种疾病的恢复期,

尤其是胃肠道及慢性消耗性疾病; 用于比赛性宠物赛前能量的储备和赛后宠物体力的恢复。

用法用量 肌肉注射

犬1-2ml;

猫 0.5-1.5 ml

包装规格 2ml*2 対

Indication Mainly used for pet anemia due to Malaise,

poor appetite, poor growth and development.

Has better effects for combined use

with blood-borne drugs.

or the recovery of various diseases.

especially gastrointestinal and chronic wasting diseases.

Also could used for energy reserves before

competition and the recovery of pet

strength after competition

Administration And Dosage

Dogs 1-2ml, cats 0.5-1ml.

Package 2ml*2vials



主要成分

硫酸阿托品

产品特点

多靶点抑制呕吐中枢受体表达; 受体结合力强, 止吐效果维持时间长; 快速起效, 20分钟缓解临床症状;

主要功能

通过抑制外周及中枢DA、5HT、SP、NK1的受体表达,

从而发挥综合的止吐效果。

Main Ingredient

Atropine sulfate.

Feature

Multiple targets inhibit vomiting central receptor expression;

Strong receptor binding and long antiemetic effects; Fast onset, relieves clinical symptoms in 20 minutes

Main **Function**

Multiple targets inhibit vomiting central receptor expression; Strong receptor binding and long antiemetic effects;

Fast onset, relieves clinical symptoms in 20 minutes

止维它 快速止吐 全效呵护



6/ 2018 意物产品手册 27

适应状

- 1、用于各种感染(如细菌、病毒、毒素等)引起得呕吐;
- 2、用于预防和治疗手术麻醉药物引起的呕吐,降低术中风险;
- 3、用于其它原因引起的顽固性呕吐;
- 4、预防宠物晕车所致的呕吐及胃肠不适;

用法用量

1、预防性止吐:

手术前1h, 每1KG体重: 犬猫注射0.02mg 上车前, 每1KG体重: 犬猫注射0.02mg

2、治疗性用药:

每1KG体重, 犬猫注射0.02-0.05mg

包装规格

2 m l * 2 支

Indication

- 1. For stop vomiting caused by several infections
- (like, bacteria, virus, toxic)
- For prevention and treatment of vomiting

caused by surgical anesthetic drugs and reduces the

ntraoperative risk;

- 3. For intractable vomiting caused by other causes;
- 4.Prevention of vomiting and gastrointestinal discomfort caused by motion sickness in pets.

Usage And Dosage

Prevention:

1h before surgery, injection, cat, dog

0.02ml/kg of body weight.

1h before getting on vehicle, injection, cat,dog:

0.02ml/kg of body weight.

Treatment:

Injection, cat/dog: 0.02-0.05mg/kg of body weight.

Package

Specification: 2ml*2Via

